



DREAM



The Dream range also offers two- to five-seater benches. Seats and backrests are upholstered. Polypropylene seat and backrest shells come in black or grey. The steel beam, connecting sections and fixtures of the seats are powder-coated. The elegantly shaped legs are cast from aluminium. Bench seats can be replaced with a black side table.

Součástí řady Dream jsou dvou až pětimístné lavice. Sedáky a opěradla jsou čalouněná, polypropylenové krycí díly sedáku a opěradla lze opět zvolit v černé nebo šedé barvě. Ocelový nosník, spojovací profil a úchyty sedáků jsou upraveny práškovou barvou, elegantně tvarované nohy lavic jsou odlity z hliníku. Sedáky na lavici lze nahradit černým odkládacím stolem.

Die Serie Dream bietet zusätzlich Sitzbänke mit zwei bis fünf Sitzplätzen. Die Rücken- und Sitzabdeckungen werden in Kunststoff schwarz oder hellgrau geliefert. Die Traverse, die Verbindungsteile und die Befestigung der Sitze sind pulverbeschichtet. Die eleganten Fußausleger sind aus Aluminium. Sitzelemente können auf Wunsch durch eine schwarze Tischplatte ersetzt werden.

La famille Dream offre également des banquettes pour deux à cinq places. Les assises et les dossiers sont capitonnés, les coques de finition pour l'assise et le dossier en polypropylène sont disponibles en coloris noir ou gris. La poutre, les pièces de liaison et les fixations des assises sont en finition époxy, les piètements façonnés avec élégance sont en aluminium injecté en finition polie. Il est possible de remplacer une assise par une tablette porte journaux noire.



140/2T



140/5



140/2



140/3T

DREAM

DREAM



140/2 – 141/2 ■

- 2-seater bench, metal base, connecting section and fixtures powder coated, polished aluminium legs, upholstered seat and backrest, black or grey polypropylene seat and backrest covers.
- 2-lavice, ocelová podnož, spojovací profil a úchyty lakované, nohy leštěný hliník, čalouněný sedák a opěradlo, černé nebo šedé polypropylenové krycí díly sedáku a opěradla.
- Bank 2-Sitzer, Stahlgestell, Traverse und Halterungen pulverbeschichtet, Beine Aluminium poliert, Sitz und Rückenlehne gepolstert, Sitz- und Rückenabdeckung Kunststoff schwarz oder grau.
- Banquette poutre deux places, structure en acier, profil et pièces de liaison vernis, piètement en aluminium poli, assise et dossier capitonnés, coques en polypropylène noir ou gris.



140/2T – 141/2T ■

- 2-seater bench with a side table, metal base, connecting section and fixtures powder coated, polished aluminium legs, upholstered seat and backrest, black or grey polypropylene seat and backrest covers.
- 2-lavice se stolkem, ocelová podnož, spojovací profil a úchyty lakované, nohy leštěný hliník, čalouněný sedák a opěradlo, černé nebo šedé polypropylenové krycí díly sedáku a opěradla.
- Bank 2-Sitzer mit Tisch, Stahlgestell, Traverse und Halterungen pulverbeschichtet, Beine Aluminium poliert, Sitz und Rückenlehne gepolstert, Sitz- und Rückenabdeckung Kunststoff schwarz oder grau.
- Banquette deux places avec tablette, structure en acier, profil et pièces de liaison vernis, piètement en aluminium poli, assise et dossier capitonnés, coques en polypropylène noir ou gris.



140/4 – 141/4 ■

- 4-seater bench, metal base, connecting section and fixtures powder coated, polished aluminium legs, upholstered seat and backrest, black or grey polypropylene seat and backrest covers.
- 4-lavice, ocelová podnož, spojovací profil a úchyty lakované, nohy leštěný hliník, čalouněný sedák a opěradlo, černé nebo šedé polypropylenové krycí díly sedáku a opěradla.
- Bank 4-Sitzer, Stahlgestell, Traverse und Halterungen pulverbeschichtet, Beine Aluminium poliert, Sitz und Rückenlehne gepolstert, Sitz- und Rückenabdeckung Kunststoff schwarz oder grau.
- Banquette poutre quatre places, structure en acier, profil et pièces de liaison vernis, piètement en aluminium poli, assise et dossier capitonnés, coques en polypropylène noir ou gris.



140/4T – 141/4T ■

- 4-seater bench with a side table, metal base, connecting section and fixtures powder coated, polished aluminium legs, upholstered seat and backrest, black or grey polypropylene seat and backrest covers.
- 4-lavice se stolkem, ocelová podnož, spojovací profil a úchyty lakované, nohy leštěný hliník, čalouněný sedák a opěradlo, černé nebo šedé polypropylenové krycí díly sedáku a opěradla.
- Bank 4-Sitzer mit Tisch, Stahlgestell, Traverse und Halterungen pulverbeschichtet, Beine Aluminium poliert, Sitz und Rückenlehne gepolstert, Sitz- und Rückenabdeckung Kunststoff schwarz oder grau.
- Banquette poutre quatre places avec tablette, structure en acier, profil et pièces de liaison vernis, piètement en aluminium poli, assise et dossier capitonnés, coques en polypropylène noir ou gris.

	80	80	cm
	46	46	cm
	52	52	cm
	104	154	cm
	18,5	22,5	kg
	0,46 + connecting section	0,46 + connecting section	m ³
	1	1	pc

	80	80	cm
	46	46	cm
	52	52	cm
	204	254	cm
	33,5	37,5	kg
	0,46 + connecting section	0,46 + connecting section	m ³
	1	1	pc



140/3 – 141/3 ■

- 3-seater bench, metal base, connecting section and fixtures powder coated, polished aluminium legs, upholstered seat and backrest, black or grey polypropylene seat and backrest covers.
- 3-lavice, ocelová podnož, spojovací profil a úchyty lakované, nohy leštěný hliník, čalouněný sedák a opěradlo, černé nebo šedé polypropylenové krycí díly sedáku a opěradla.
- Bank 3-Sitzer, Stahlgestell, Traverse und Halterungen pulverbeschichtet, Beine Aluminium poliert, Sitz und Rückenlehne gepolstert, Sitz- und Rückenabdeckung Kunststoff schwarz oder grau.
- Banquette poutre trois places, structure en acier, profil et pièces de liaison vernis, piètement en aluminium poli, assise et dossier capitonnés, coques en polypropylène noir ou gris.



140/3T – 141/3T ■

- 3-seater bench with a side table, metal base, connecting section and fixtures powder coated, polished aluminium legs, upholstered seat and backrest, black or grey polypropylene seat and backrest covers.
- 3-lavice se stolkem, ocelová podnož, spojovací profil a úchyty lakované, nohy leštěný hliník, čalouněný sedák a opěradlo, černé nebo šedé polypropylenové krycí díly sedáku a opěradla.
- Bank 3-Sitzer mit Tisch, Stahlgestell, Traverse und Halterungen pulverbeschichtet, Beine Aluminium poliert, Sitz und Rückenlehne gepolstert, Sitz- und Rückenabdeckung Kunststoff schwarz oder grau.
- Banquette poutre trois places avec tablette, structure en acier, profil et pièces de liaison vernis, piètement en aluminium poli, assise et dossier capitonnés, coques en polypropylène noir ou gris.

	80	80	cm
	46	46	cm
	52	52	cm
	154	204	cm
	26	30	kg
	0,46 + connecting section	0,46 + connecting section	m ³
	1	1	pc

	80	80	cm
	46	46	cm
	52	52	cm
	254	254	cm
	41	41	kg
	0,46 + connecting section	0,46 + connecting section	m ³
	1	1	pc



140/5 – 141/5 ■

- 5-seater bench, metal base, connecting section and fixtures powder coated, polished aluminium legs, upholstered seat and backrest, black or grey polypropylene seat and backrest covers.
- 5-lavice, ocelová podnož, spojovací profil a úchyty lakované, nohy leštěný hliník, čalouněný sedák a opěradlo, černé nebo šedé polypropylenové krycí díly sedáku a opěradla.
- Bank 5-Sitzer, Stahlgestell, Traverse und Halterungen pulverbeschichtet, Beine Aluminium poliert, Sitz und Rückenlehne gepolstert, Sitz- und Rückenabdeckung Kunststoff schwarz oder grau.
- Banquette poutre cinq places, structure en acier, profil et pièces de liaison vernis, piètement en aluminium poli, assise et dossier capitonnés, coques en polypropylène noir ou gris.